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Radny Mnicha! Sliwiński: Znaczy mam pytanie, bo tak, wiemy, że na dzień
dzisiejszy mamy ponad 8 tyś. zachorowań, jeżeli chodzi o Covid w Polsce, mamy
tutaj informację w Zarządzie, że wyraża się zgodę na zawieszenie części zajęć w
ZSP Nr 2, z publikacji lowicz24.eu wiemy, że ten problem też jest w szkole już
w Medyku. I ponawiam, mam takie pytanie, bo ja wiem, że na tą chwilę Zarząd
mi tego nie odpowie, ale jaki mamy procent nauczycieli zaszczepionych w
Powiecie Łowickim w naszych szkołach ponadgimnazjalnych, jaki procent
młodzieży jest zaszczepiony Jakie działania są prowadzone w celu propagowania
szczepienia, bo naprawdę widzę, że zostało to zawieszone, bo było wszystko
dobrze tak, a teraz dzisiaj słuchając doradcy Premiera do spraw właśnie
leczniczych była mowa o tym, że rychło będziemy się spodziewać 100 tyś.
zakażeń a póki co, no było, ładnie szło ze szczepieniami a jak zaczął być problem
to Zarząd zaniechał tego, zwinęliśmy się, bo trudno przekonać ludzi do
szczepienia a wiemy, że to zdalne nauczanie no w pewien sposób będzie się
odbijać na uczniach. I na razie tyle.
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